《单词百科:mathematicians是什么意思?mathematicians怎么发音?mathematicians的解释和用法》

英语单词mathematicians是什么意思?mathematicians怎么读?mathematicians怎么发音? 美加网为您整理了mathematicians的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面 跟小编一起来看看吧!



mathematicians怎么读

mathematicians的读音:[mæ 'm t nz]

mathematicians的意思

1、n.数学家(mathematician的名词复数);

mathematicians的双语例句

1. As far as mathematicians are concerned, there's a certain virtue in wearing intellectual blinkers.

就数学家们来说,用学者的眼光来看问题不无裨益。

2、The risks can be so complex that banks hire mathematicians to puzzle them out. 这些风险太过复杂,因此银行雇请了数学家来破解它们。

3、Noncommuting objects are as real to the mathematicians as commuting objects. 对于数学家来说,不可交换的对象与可交换的对象是一样真实的.

4. The mathematicians realized that they had been gullible.

数学家们意识到了他们过去是易于受骗上当的.

5、The physical world was and still is indifferent to the mathematicians classification. 物理界过去和现在都是从不关心数学家们的分类的.

6. Mathematicians can solve problems with two variables.

数学家们可以用两个变数来解决问题.

7、Most mathematicians regarded non-Enclidean geometry as a logical curiosity. 大多数的数学家把 非 Enclid几何 当作逻辑上的珍奇玩艺.

8. The feeling of mathematicians was that mine had been exhausted.

数学家们感到矿藏已经枯竭.

9. Do you suppose our mathematicians are unequal to that?

你以为我们的数学家做不到这一点 吗?

10. He told me where to meet the two mathematicians.

他告诉我去哪里会见那两位数学家.

11. Mathematicians can imagine more than one kind of infinite number.

数学家们能想象出不止一种无穷大的数.

12. The study of higher-degree equations was forced upoon mathematicians.

数学家们不得不研究高次方程.

13. For many years sundials have cast their spell over scientists and mathematicians.

多年来,日晷一直吸引着科学家和数学家们。

14. She is one of the few women mathematicians of distinction.

她是少数有名望的女数学家之一.

15. Two mathematicians claimed to have proved the conjecture.

两位数学家声称已经证实了该猜想.

以上是美加网为您整理的mathematicians怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于mathematicians的用法、mathematicians的释义、mathematicians的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/mathematicians

